
2021.05.27 - Dagsorden skolebestyrelsesmøde Skoledistrikt Vest  
Kl. 18.30-21.00 på TEAMS 

Fraværende: Maria G, Maria L, Lasse B, Carsten K, Lise-Lotte K, Carsten V og Anton H 

I formandens fravær var Brian T mødeleder. 

1. Godkendelse af dagsorden  
herunder prioritering af dagsordenens punkter. 

Godkendt. 

 

2. Nyt fra elevrådet 
Ingen møder på afdelingerne. Derimod indkaldelse til fælleselevrådsmøde i næste uge samt 

indkaldelse til generalforsamling i ”Danske Skoleelever”. 

 

3. Princip til revidering 
Bilag til princip for undervisningens organisering for Heldagsskolen og Modtagecenteret til 

beslutning. 

Bilag vedlagt 

Det eksisterende bilag fra Heldagsskolen fra 2017 har været gennemgået på Heldagsskolen. Der er 

foretaget små justeringer. Bilaget til princippet blev godkendt. 

Der har hidtil ikke eksisteret et bilag omhandlende Modtagecentret. På Modtagecentret er der 

derfor udarbejdet et nyt dokument skåret over samme skabelon som på de øvrige afdelinger. 

Bilaget til princippet fra Modtagecentret blev godkendt. 

Brian T indsætter ny dato i bilagene, som herefter lægges på hjemmesiden. 

4. Budgetopfølgning april 2021  
Materialet er gennemgået grundigt på møde for økonomifølgegruppen den 17. maj. 

Kort status om budgetopfølgningen gives til den øvrige bestyrelse. 

Bilag vedlagt 

Særlige nedslagspunkter:  

På almenområdet er der et underskud på 276.000 kr. pga. covid19-udgifter. Underskuddet findes i 

vore kantine/skolebod. De har været lukket helt ned, og på andre tidspunkter har de kun været 

delvist åbne. 

De øvrige poster i budgettet ventes forbrugt. 

En ny post på 197.000 kr. er indarbejdet i budgettet. Det er midler fra ministeriet til faglige og 

trivselsmæssige tiltag herunder lønkroner, som er udmøntet i arbejde med det efterslæb på de 

nævnte områder, nedlukningerne måtte have forårsaget. 



Puljen anvendes bl.a. til særlige aktiviteter, ture ud af huset, to-lærerordninger osv. Ofte sættes 

puljen i spil i kombination med den kommunale transportpulje. 

Der forventes balance i Modtagecentret efter tilpasning.  

SFO regnskabet hænger sammen. Børnetallene følges her tæt måned for måned. Vi har ikke 

oplevet en stor gruppe af udmeldinger som følge af corona. 

Vi bliver i nærmeste fremtid tilført IT-midler til indskolingen i samme størrelsesorden som sidste år. 

Her blev midlerne anvendt til flere devices. I år sigtes mod indkøb af fagpakker til brug i 

undervisningen. 

Der er frigivet midler til nye møbler i vores faglokaler. De enkelte afdelinger er pt. ved at undersøge 

behovet. 

 

5. Status på Covid19 og seneste genåbning 
Alle er nu tilbage på skolen – elever og medarbejdere. 

De senest udmeldte restriktioner åbner bl.a. op for afholdelse af fysiske møder, herunder 

forældremøder, personalemøder, elevrådsmøder og bestyrelsesmøder. Også lejrskoler er der nu 

åbnet op for. Vi skal ikke længere fraråde at afholde børnefødselsdage og sociale arrangementer.  

Stadig gælder det dog, at vi ikke må blande klasser, hvilket bl.a. betyder fortsat stop for valgfag på 

tværs af klasser. På møder skal der fortsat være fokus på afstand, afspritning, udluftning mm. Den 

kraftige opfordring til testning fastholdes. Forældre og gæster skal stadig bære mundbind på 

skolen, og der er stadig en opfordring til at aflevere børn uden for skolen. 

Mht. sidste skoledag og dimission er der nu kommet specifikke retningslinjer fra ministeriet. Der 

opfordres til en ens tolkning af restriktionerne på tværs af skoleafdelinger med respekt for den 

lokale forskellighed ift. de fysiske rammer. 

Den generelle forældreinformation omkring restriktionerne blev rost. 

 

6. Orientering v. Jette/Maria 
Det sidste visionsseminar blev afholdt den 18. maj. Ingen forældrerepræsentanter deltog. To 

forslag til vision og pejlemærker blev fremlagt. Disse var genstand for drøftelser i grupper. 

Kommentarerne fra gruppearbejdet blev taget med tilbage i forvaltningen, som på baggrund heraf 

vil komme med et endeligt udspil til godkendelse på Børne- og Ungdomsudvalget. Generelt 

reagerede man mod smarte slogans. 

B og U er meget optaget af skoleindskrivningstallene til kommende 0. klasse. Hvert distrikt er 

indkaldt til møde med udvalget. Her skal man kommentere på tallene og fortælle om hvilke tiltag, 

man gør lokalt, samt hvilke nye initiativer man evt. har planer om at gennemføre. 

Vi kommer bl.a. til at fortælle om vores overgangsarbejde fra børnehave til skole, hvad gør vi for at 

gøre os attraktive, herunder arbejdet med den gode historie bl.a. i de nedsatte lokale 

arbejdsgrupper, hvilke nye initiativer har vi i støbeskeen osv.  



Afdelingerne er i fuld gang med fagfordeling, skemalægning og klassedannelser. Vedr. sidstnævnte 

har der været afholdt forældremøde på Bangsbostrand. Oplevelsen var, at der fra de fleste 

forældre blev udvist forståelse for processen omkring sammenlægningen af tre 2.klasser til to 3. 

klasser, selvom man helst ville bevare de nuværende klasser. Nogle forældre var dog frustrerede. 

Frustrationerne kunne dog også henføres til bl.a. covid19-situationen, vikarsituationen mv. 

Vi har fire stillingsopslag ude – to lærerstillinger på Heldagsskolen, én lærerstilling på Ravnshøj 

Skoleafdeling og én børnehaveklasselærerstilling på Bangsbostrand Skoleafdeling. 

Processen omkring renovering af madkundskabslokalet på Bangsbostrand er gået i gang. 

Renoveringen forventes først afsluttet i det nye skoleår.  

 

7. Konstituering/valg af formand til efter sommerferien 
Opfølgning fra sidste møde 

På forældremøderne, omtalt under punkt 6, blev der reklameret for det kommende valg til 

skolebestyrelsen. Kunne vi følge op med noget reklame på AULA? 

Kunne interesserede evt. deltage som gæster ved møderne i efteråret? 

Der skal ikke afholdes suppleringsvalg til bestyrelsen ved afgang herfra – heller ikke selvom alle 

suppleanter er bragt i spil. Der afventes svar på, hvad man gør, hvis ingen vil være formand i 

bestyrelsen. Et bestyrelsesmedlem stillede sig til rådighed for formandsposten, og der var 

forlydender om, at der muligvis kunne være én mere, der ville tage i mod valg. 

Punktet tages op igen næste gang. 

 

8. Evt. 
Næste møde er planlagt til afholdelse den 16. juni i Ravnshøj. Det er samtidig vores 

sommerafslutning, hvorfor man vil blive budt på en let portionsanretning.  

Der planlægges med en kombination af fysisk fremmøde og deltagelse virtuelt. Alle deltagere ved 

mødet skal derfor kunne tilgå computer eller iPad. 

Brian T opfordrede til at fastholde presset og ønsket om også at få renoveret mellemtrinnets 

klasselokaler på Bangsbostrand. Lokalerne bør være større i henhold til de høje klassekvotienter. 
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